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Zápis ze zasedání Akademického senátu JAMU 

ze dne 10. prosince 2018 

Přítomni (8): 
doc. PhDr. Květoslava Horáčková, Ph.D.; MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D.; Mgr. Miroslav Ondra; 
prof. MgA. Martin Opršál; doc. MgA. Lukáš Rieger, Ph.D.; Hana Hána, Dis.; Martina Watzková;  
BcA. Libor Brzobohatý  
 
Omluveni (4): 
Prof. MgA. Jan Jiraský, Ph.D.; doc. Mgr. Hana Halberstadt; BcA. Stanislav Čaban; doc. MgA. Roman 
Novozámský  
 
Přítomní hosté: 
JUDr. Lenka Valová (kvestorka JAMU); doc. Mgr. Petr Francán (děkan DF)  
 
 
Program zasedání:  
1. Zahájení    
2. Schvalování úprav v rozpočtu na rok 2018 (navýšení o 2 mil. Kč) 
3. Volba místopředsedy/místopředsedkyně AS JAMU 
4. Různé 
 

1. Zahájení 

Předsedkyně AS JAMU (dále AS) Květoslava Horáčková přivítala přítomné senátory a hosty. 
Konstatovala, že zasedání AS bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem AS JAMU a prohlásila senát za 
usnášeníschopný, dále představila program zasedání AS JAMU. 

 

2. Schvalování úprav v rozpočtu na rok 2018 (navýšení o 2 mil. Kč) 

JUDr. Valová předložila návrh úprav v rozpočtu na rok 2018 ve výši 2 mil. Kč, které byly JAMU zaslány 

3.12.2018 z MŠMT. 

Výsledky hlasování o schválení úprav v rozpočtu na rok 2018 aklamací: ANO 8 hlasů; NE 0 hlasů. 

Kvestorka JAMU informovala AS JAMU o vývoji rozpočtu pro rok 2019, kdy státní rozpočet není 
prozatím schválen. Dále byl AS informován, že mu bude v lednu 2019 předložen Etický kodex JAMU 
k projednání. 

Prof. Martin Opršál vznesl dotaz týkající se stravenek – zda by bylo možné, aby stravenky dostávali i 
zaměstnanci s úvazkem nižším než 0,7. JUDr. Valová vysvětlila, jakým způsobem jsou ze zákona 
tvořeny finanční prostředky na stravenky a že úvazková hranice odpovídá finančním možnostem 
JAMU. Nicméně přislíbila, že nechá propočítat varianty: navýšení nominální hodnoty stravenky i 
možnost snížit hranici pro získávání stravenek. 
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3. Volba místopředsedy/místopředsedkyně AS JAMU 

Z minulých zasedání vzešla dvojice kandidátů na post místopředsedy/místopředsedkyně AS JAMU, a 
to jmenovitě: doc. Mgr. Hana Halberstadt a BcA. Stanislav Čaban. Proběhlo tajné hlasování, ve 
kterém byl na post místopředsedy AS JAMU zvolen BcA. Stanislav Čaban počtem 7 hlasů, 1 hlas 
získala doc. Mgr. Hana Halberstadt. 

 

4. Různé 

Na základě písemného podnětu předsedkyně AS JAMU reagoval doc. Mgr. Petr Francán na dotaz 
týkající se RUV na DF JAMU a  vysvětlil problematiku nejasně formulovaných kritérií. Dále informoval 
AS o snaze zaangažovat pedagogy, aby své umělecké výstupy do RUV zaznamenávali.  

Vedení fakult zatím neuvažuje o speciální  finanční motivaci pro řešitele RUV. 

Předsedkyně AS konzultovala s AS svůj záměr uskutečnit v dubnu 2019 v Divadle na Orlí zasedání 
Fóra předsedů senátů VŠ a získala podporu AS včetně příslibu zajištění kulturního programu ze strany 
prof. Opršála a jeho katedry. 

 

 

Příští zasedání AS JAMU proběhne v únoru 2019 – termín bude upřesněn.  

 

 

Zápis vypracovala dne 2. ledna 2019 P. Vodičková 
Verifikovala K. Horáčková 


